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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Prof. Dr. KÁSLER MIKLÓS emberi erőforrások miniszteréhez

,,Hogyan lesz megoldva a szombathelyi Haladás Stadion működtetése?"
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A tervezett 9,6 milliárd beruházási költség helyett, a végére 15,2 milliárd forintos beruházással
megépült szombathelyi Haladás Stadion működtetése hatalmas anyagi terheket ró a városra, mivel a
tervezetthez képest nem piaci alapon működik, hanem közpénzből finanszírozott.
Ezenkívül az elkészülés óta eltelt egy év alatt már a negyedik igazgató vezeti az intézményt.

Kérem Miniszter Urat, szíveskedjen válaszolni az alábbi kérdésekre:

1. Mi az oka ennek a magas fluktuációnak? A kilépő interjúk során milyen problémákat neveztek
meg a leköszönő vezetők?

2. Egy év alatt mennyivel változott meg a stadion üzemeltetési költsége a régi stadion átlagához
képest? Mennyivel sikerült növelni a bevételeket, illetve a kihasználtságot?

3. A piacról származó bevételek, és az üzemeltetési költségek közötti lyukat, milyen forrásból
kívánják betömni?

4. Van-e érvényes szerződése a Haladás VSE-nek a sportkomplexummal? Ha nincs, miért nincs?

Várom válaszát.

Budapest, 2018. október 05.

/Ti~el,
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Ungár Péter (LMP)


